
Дневник на фестивала

България е една от най-любимите ми страни
(Продължение от стр. 1) 
възможност отново да дой
да тук, за да взема участие 
в този много авторитетен 
фестивал — „Мартенски му 
зикални дни“.

— Именно с провежда
нето му е свързан послед
ният въпрос към Вас. Вие 
сте имали възможност да 
проследите през годините 
развитието на фестивала. 
Кои смятате за отличителни 

негови черти?
— Фестивалът в Русе ве

че завоюва голям автори
тет в световния музикален 
живот. Тук за участие в 
него пристигат великолепни 
колективи от различни стра
ни и го превръщат в истин
ски международен форум. 
ААного се радвам на възмож 
ността да дойда през тази 
година в да взема участие 
в него. Основание за радост 

ми дава и обстоятелството, 
че пристигнах с един забе
лежителен оркестър — Риж
кия симфоничен оркестър, 
ръководен от изключително 
талантливия диригент Васи
лий Синайскп, получил пър
ва премия на конкурса „Ка- 
раян“ в Западен Берлин. 
Освен тов.а, много се рад
вам, че с мен пристигна и 
Вадик Репнн, когото много 
обичам. Той се развива мно 

го бързо и е тук със своя 
учител Захар Брон, конто 
непрекъснато го наблюдава, 
и с майка си, защото още 
не е достатъчно пораснал. 
Радвам се, че любителите 
на музикалното изкуство в 
България ше имат възмож
ност да го чуят.

Тихон Хренников е гост 
на русенци — с цялото си 
човешко обаяние, с яркостта 
на творческото си присъст
вие.

Празник в празника на 
пролетните музикални дни 
в нашия град.


